
Møtereferat Vinger Rotary 17.12.2019 
 

1. President Dagny ønsket velkommen og takket for et hyggelig julemøte på Granli Gård med 32 
deltagere. 
 

2. Det er søkt distriktet om midler til våre prosjekter. Dette behandles i februar. 
 

3. Kacy ønsket å stille som vertsfamilie for klubben. 
 

4. Svein Wolmer ønsker å bli nytt medlem. Han kommer fra Øvre Romerike og registreres i 
kategorien takstmann. 
 
 

5. Dagens foredragsholder ordfører Margrethe Haarr ble introdusert av Inge Langrekken. 
 
Margrethe er 34 år og utdannet sosionom. 
 
Temaet for foredraget var tanker og visjoner for Kongsvinger. 
 
Hun startet med å si at forrige kommunestyret tok noen viktige grep for å legge til rette for 
utvikling av kommunene og bygge stolthet. 
Det er stor konkurranse om innbyggere og næringsliv og Kongsvinger må skille seg ut fra 
mengden. 
Alternativet er såvidt dystert at hvis vi ikke nå tar tak og bruker de muligheter vi har må 
sistemann skru av lyset når vi reiser fra regionen. 
 
Som ordfører er hun ordfører for alle partiene og de har enes om felles målsetninger for 
kommunen.  
 
I den situasjon regionen nå er i må alle kommunene dra i samme retning for å lykkes. Regionen er 
Norges grønne hjerte. 
 
Kommunens visjon er «sammen for et grønt og pulserende Kongsvinger». 
 
Kommunen balanserer økonomisk, men må i økonomiplanen spare 60 millioner. Av de 60 skal 20 
spares i 2020. 
Totalt har kommunen inntekter på 1,5 milliarder. 
Utfordringen er at kommunene tilføres nye oppgaver som ikke er fullfinansiert. 
Sykehjem er den mest utfordrende sektoren og det er nå avsatt midler til grunnbemanning for å 
redusere sykefraværet. 
 
Det satses bl.a. på digital opplæring av eldre i og med at mer og mer av informasjon går via 
Digipost. Det har vært stor interesse for opplæringen. 
 
Brann og beredskap er styrket på grunn av redusert tilstedeværelse fra politi og 
ambulansetjeneste. 
 
Kommunen har utarbeidet en klimaplan, men har ingen ressurser til å arbeide målrettet. 
 
En utfordring er at avisen Glåmdalen ofte vinkler sine artikler negativt mens det er mye positivt å 
skrive om i regionen. 
 



Det arbeides aktivt for å løse flere kommunale oppgaver i fellesskap på tvers av kommunene. 
Enkelte større tjenesteoppgaver er lettere å løse i fellesskap. 
 
Kommunene har et mål om 100 nye arbeidsplasser årlig. De siste årene er det etablert anslagsvis 
125 nye arbeidsplasser årlig. 
 
Kommunene lykkes stort sett med det meste med unntak av omdømme og utflytting. Tiltak for å 
få utflyttere tilbake pågår. «Norges største reunion» arrangeres 01.02.20 for målgruppen 25-40 
år. 
 
En ny gangbro over Glomma planlegges. Det er satt av midler men prosjektet er avhengig av at 
det også søkes og innvilges midler utenfor kommunene. 
 
Byporten er ferdig regulert for plasskrevende handel, men gang- og sykkelveg gjenstår. 
 
Det er en aktiv myndighetskontakt for å beholde og få nye offentlige arbeidsplasser. Blant disse er 
Politihøyskolen, Toll, fengsel, høyskole og SSB. 
 
Det er arbeid i gang med kommunedelplan for E16 utbygging. Denne utarbeides interkommunalt i 
samarbeid med Nye veger. Ordførerne sitter i styringsgruppen som bl.a. vurderer trasevalg. 
Prosjektet mangler fremdeles den siste bevilgningen for utbygging. Det kan ta noe tid før det er 
på plass. Planprosessen forventes å ta 18 måneder. 
 
Referent, Thomes 


